
Protokół  Nr XXIV/09 
 

z odbytej  sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego 
 

w dniu 12 marca 2009 r. 
 
 
Zgodnie z listą obecności na ogólny stan 17 radnych w sesji uczestniczyli wszyscy radni.  
Obok radnych w sesji uczestniczyli takŜe goście zaproszeni, przedstawiciele społeczności 
powiatu oraz redaktor „Echa dnia”. Listy obecności w załączeniu. 
Obrady trwały od godziny 1315  do godziny 1500. 
 

Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Zatwierdzenie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad XXIII sesji Rady Powiatu. 
5. Wręczenie stypendiów Starosty Włoszczowskiego za szczególne osiągnięcia 

sportowe.  
6. Informacja Starosty o realizacji uchwał Rady Powiatu oraz o pracy Zarządu Powiatu  

w okresie między sesjami.  
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego oraz sanitarno – weterynaryjnego  

w Powiecie Włoszczowskim za 2008 rok. 
9. Stan i struktura bezrobocia w Powiecie Włoszczowskim za 2008 rok. 
10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1)  zmian w budŜecie Powiatu na 2009 r.,  
2) określenia zadań finansowanych w 2009 roku ze środków Państwowego Funduszu 

          Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 
3) określenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

          i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Włoszczowski, 
4) przystąpienia Powiatu Włoszczowskiego do projektu: „Szkoła Kluczowych 

 Kompetencji. Programu rozwijania umiejętności uczniów szkół Polski 
Wschodniej”. 

11. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone na sesji interpelacje i zapytania radnych.  
12. Wnioski i oświadczenia. 

 13. Zamknięcie obrad sesji. 

 
Przebieg obrad: 
 
Do punktu 1-go/ 
 
Otwarcia dwudziestej czwartej sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego dokonał 
Przewodniczący  p. Jerzy Bała. 
Po czym przywitał wszystkich radnych oraz zaproszonych gości uczestniczących  
w dzisiejszych  obradach. 
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Do punktu 2-go/ 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe zgodnie z listą obecności na ogólny stan 17 radnych  
w sesji uczestniczą wszyscy radni, co w świetle prawa czyni sesję zdolną  
do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Do punktu 3-go/ 
 
Do przekazanego radnym w materiałach projektu porządku obrad nie było uwag i został 
on zatwierdzony przez Radę jednogłośnie. 

Do punktu 4-go/ 
 
Protokół z obrad dwudziestej trzeciej sesji Rada przyjęła jednogłośnie,  
nie wnosząc uwag do jego treści. 
 
Do punktu 5-go/ 
 
Pan Starosta Włoszczowski – Ryszard Maciejczyk i Przewodniczący Rady Powiatu 
Włoszczowskiego – Jerzy Bała uroczyście wręczyli dokument potwierdzający przyznanie 
stypendium Starosty Włoszczowskiego za szczególne osiągnięcia sportowe  
na ręce Magdaleny Słoma oraz Tadeusza Stępnia, który reprezentował córkę  
– Katarzynę Stępień.  
Pani Magdalena Słoma otrzymała stypendium za osiągnięcia w trójboju siłowym:  
- I miejsce w Mistrzostwach Polski oraz II miejsce Mistrzostwa Europy Juniorów                       
w trójboju siłowym. 
Pani Katarzyna Stępień otrzymała stypendium za szczególne osiągnięcie w siatkówce.  
Jest zawodniczką II Ligii Piłki Siatkowej i została między innymi wyróŜniona II Kółkiem 
Olimpijskim przyznawanym przez Polski Komitet Olimpijski.  
Pan Starosta Ŝyczył stypendystkom wielu osiągnięć sportowych.  
 
Do punktu 6-go/ 
 
Pan Starosta Ryszard Maciejczyk przedstawił informację o realizacji uchwał Rady 
Powiatu oraz o pracy Zarządu Powiatu w okresie między sesjami.  
Do informacji nie było uwag i załącza się ją do protokołu. 
 
Pan Chrabąszcz zapytał, jakie nowe kierunki kształcenia zawodowego będą tworzone  
w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 we Włoszczowie.  
Pan Ledwoch - dyrektor ZSP Nr 2 poinformował, Ŝe nowe kierunki kształcenia 
zawodowego, które planuje się utworzyć od września br. to: technik krajobrazu, technik 
obsługi usług turystycznych, technik agrobiznesu. Są to kierunki związane z rolnictwem  
i obszarami wiejskimi, dlatego teŜ uwaŜa, iŜ powinny znaleźć akceptację wśród 
absolwentów gimnazjów.   
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Do punktu 7-go/ 
 
Interpelacje i wnioski zgłosili następujący radni: 
 
1. Jarosław Ratusznik 
  

1/ Zapytał, czy nie ma zagroŜenia odnośnie realizacji budowy boiska wielofunkcyjnego  
   w ramach programu „ Moje boisko Orlik 2012”.  

 
2/  Poinformował, Ŝe dwa tygodnie temu uczestniczył w obradach sesji Rady Miejskiej 

we Włoszczowie i stwierdził, iŜ jako radny powiatowy to powinien „schować się 
pod ziemię”, poniewaŜ odniósł takie wraŜenie jeŜeli coś złego dzieje się na terenie 
gminy Włoszczowa to jest to z winy powiatu, a jeŜeli są sukcesy to zasługa Urzędu 
Gminy Włoszczowa. Na sesji poruszono temat zimowego utrzymania dróg. Dość 
duŜą „burzę” wywołał sołtys wsi Wymysłów, od którego moŜna było usłyszeć,  
Ŝe gdyby nie gmina to byłby juŜ w tej miejscowości „koniec świata”, nie byłoby tam 
dojazdu, a droga jest powiatowa - dobrze, Ŝe gmina odśnieŜa i ratuje wszelkie 
moŜliwe połączenia z tą wioską.  Sołtys otrzymał zapewnienia od p. Burmistrza,  
Ŝe jeŜeli będzie taka potrzeba to gmina równieŜ pomoŜe. W związku z tym zapytał, 
czy Zarząd Dróg Powiatowych odśnieŜał ten odcinek drogi w miejscowości 
Wymysłów.  

  Druga sprawa, która była poruszona na sesji a dotyczyła powiatu miała związek  
z drogą wokół szpitala. Stwierdzono, Ŝe jest fatalny stan dróg wewnętrznych przy 
szpitalu, które nie wiadomo, kto ma utrzymywać gmina czy powiat. Pan Burmistrz 
poinformował, Ŝe oświetlenie wokół ZOZ-u zapewnia gmina, natomiast droga 
wokół szpitala jest powiatu. Poprosił o wyjaśnienie stanu prawnego dróg wokół 
szpitala.  

  UwaŜa, Ŝe szpital nam pięknieje, bardzo ładne są nowo wyremontowane poradnie  
w związku z tym  naleŜy się tym chwalić. Natomiast naleŜy zrobić wszystko, aby 
wyremontować drogę wokół szpitala. Takie drobne sprawy a kształtują nasz 
wizerunek.  

  Ponadto stwierdził, Ŝe powiat ma się czym pochwalić i powinniśmy  
to wykorzystywać, aby informować społeczeństwo o planowanych  i realizowanych 
inwestycjach.   

 
2. Paweł Chrabąszcz 
  

1/ Zapytał, czy zostały poczynione jakieś działania zmierzające do likwidacji ostrych 
zakrętów na drodze wojewódzkiej Kielce – Częstochowa. Dodał, iŜ sprawę 
tę poruszał na ostatniej sesji.  

 
2/ Zapytał, czy zostało zawarte porozumienie z Urzędem Gminy Włoszczowa odnośnie 

wymiany instalacji wodociągowej na ulicach Wiśniowej, Kusocińskiego  
i Wschodniej. Ponadto dodał, Ŝe instalacja wodociągowa na tych ulicach jest bardzo  
przestarzała i wymaga wymiany, w związku z tym czy gmina Włoszczowa wykona 
wymianę tej instalacji przed połoŜeniem nowej nawierzchni asfaltowej na tych 
ulicach.   
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3. Andrzej Kowalczyk  
 

1/ Zgłosił potrzebę naprawy zapadniętego chodnika w Olesznie na ul. 1 Maja  
  na  wysokości kiosku.    

 
2/ Poprosił o interwencję w sprawie naprawy znaku drogowego „ustąp pierwszeństwa  
   przejazdu” na drodze powiatowej w Krasocinie na wysokości wiatraka  
   przy skrzyŜowaniu z drogą wojewódzką.  
 

4. Jacek Zięba 
 

1/ Poprosił, aby Zarząd Dróg Powiatowych zajął się likwidacją „garbów” na odcinku 
    drogi, która przebiega w lesie pomiędzy miejscowościami Ciemiętniki – Pilczyca.  
 
2/ Zaproponował, aby w drugim półroczu br. wspólnie z gminami przeprowadzić 
   akcję profilaktyczną przeznaczoną dla męŜczyzn w kierunku badania prostaty.  

 
 
Do punktu 8-go/ 
 
Pani Ewa Frąszczak dyrektor Państwowej Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej 
we Włoszczowie poinformowała, Ŝe przez cały rok 2008 stacja pracowała rzetelnie 
oceniając zgodność przepisów prawa sanitarnego ze stanem faktycznym. Stwierdziła,  
Ŝe poziom sanitarny w Powiecie Włoszczowskim był wysoki i na zadawalającym 
poziomie. Nie zarejestrowano przypadków szczególnie niebezpiecznych chorób 
zakaźnych, jak równieŜ nie wystąpiły zdarzenia katastroficzne. Sytuacja w zakresie wody 
jest coraz lepsza, chociaŜ są jeszcze obiekty wodociągowe, które nie spełniają wymogów. 
W ubiegłym roku było 13 prób, które były zakwestionowane, niemniej jednak po podjęciu 
działań większość tych wszystkich wodociągów została przywrócona do norm i spełniała 
wymagania rozporządzenia. W ubiegłym roku kąpieliska były dopuszczone do kąpieli, 
woda odpowiadała wymaganiom sanitarnym. Ponadto poinformowała, Ŝe Zespół Opieki 
Zdrowotnej nie jest w pełni dostosowany do wymogów Rozporządzenia Ministra 
Zdrowia, ale coraz bliŜej zbliŜa się do tych wymogów, jest na to czas do 2012 roku. 
Wczoraj odbyło się ostateczne odebranie pracowni tomografii komputerowej. Generalnie 
rzecz biorąc poziom sanitarny w Powiecie Włoszczowskim ocenia się jako dobry.  
 
Pan Chrabąszcz zapytał, czy prowadzone są badania jakości wody w ostatnich odcinkach 
sieci hydrantów.  
Pani Frąszczak poinformowała, Ŝe w tym roku będą zaplanowane badania 
fizykochemiczne i bakteriologiczne wody na końcówkach wodociągów.  
 
Pan Grzegorz Bębas Z-ca Lekarza Powiatowego Weterynarii we Włoszczowie 
poinformował, Ŝe inspekcja weterynaryjna w ubiegłym roku realizowała swoje zadania 
zmierzające do ochrony zdrowia publicznego. Odbywało się to poprzez sprawowanie 
nadzoru nad chorobami zwierząt głównie tymi, które mogą stanowić jakiekolwiek 
zagroŜenie dla zdrowia i Ŝycia ludzi. W Powiecie Włoszczowskim bezpieczeństwo 
sanitarno-weterynaryjne jest zadawalające ze względu na to, Ŝe zostały wprowadzone 
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programy monitorowania róŜnych chorób zakaźnych  zwierząt jak równieŜ czynników 
chorobotwórczych, które mogą stanowić zagroŜenie dla zdrowia i Ŝycia ludzi. Zostały 
wprowadzone programy monitorowania zarówno środków Ŝywienia zwierząt jak równieŜ 
systemy monitorowania Ŝywności. Ponadto realizowany był plan badań kontrolnych  
w kierunku pozostałości chemicznych i biologicznych w tkankach zwierząt Ŝywych, 
produktach spoŜywczych pochodzenia zwierzęcego, w paszach i w wodzie przeznaczonej 
do pojenia zwierząt. Ponadto dodał, Ŝe w roku ubiegłym nie odnotowali Ŝadnych epizoocji 
czyli chorób zakaźnych zwierząt o szerszym zasięgu.   
 
Rada Powiatu przyjęła jednogłośnie informacje o stanie bezpieczeństwa sanitarnego oraz 
sanitarno – weterynaryjnego w Powiecie Włoszczowskim za 2008 rok, które załącza  
się do protokołu.  
 
Do punktu 9-go/ 
 
Pan Stefan Witczyk dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy we Włoszczowie poinformował, 
Ŝe sytuacja w zakresie stanu bezrobocia od lutego br. ulega zmianie na niekorzyść.  
Nie odnotowano zgłoszeń grupowych zwolnień z pracy, a skala wzrostu bezrobocia 
porównując ubiegły roku do analogicznego jest większa rzędu 50 – 100 osób. Ponadto 
dodał, Ŝe posiada środki, które mogą przeciwdziałać bezrobociu, poniewaŜ jest 
o 2 mln zł  środków więcej niŜ w ubiegłym roku. Są to środki na aktywne formy 
przeciwdziałania bezrobociu na łączną kwotę 8 mln zł. Niebezpieczeństwo jakie moŜe 
wystąpić to takie, czy pracodawcy będą chętni do przyjmowania i aktywizowania 
bezrobotnych na utworzenie przez siebie stanowiska pracy. Od 1 lutego br. weszła                        
w Ŝycie znowelizowana ustawa o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy, która 
w jakiś sposób idzie w kierunku zmierzającemu przeciwdziałaniu tej sytuacji na rynku 
pracy. Zobowiązuje nas ustawodawca do szeregu decyzji, które musi podjąć powiat w tym 
zakresie, a między innymi do utworzenia Centrum Aktywizacji Zawodowej. Będą  
to wydzielone w strukturze PUP działy, które mają wspomóc aktywizację. Powiat jest 
zobowiązany do końca roku  utworzyć takie Centrum. Ustawa przewiduje, Ŝe 80%  
ma sfinansować  Fundusz Pracy a 20% mają zabezpieczyć powiaty. Jest to obligo  
od czego juŜ powiat nie moŜe zrezygnować. Zaapelował do Rady, Ŝeby juŜ teraz o tym 
pomyśleć, poniewaŜ od 1 stycznia 2010 r. musimy realizować to zadanie.     
 
Do punktu 10-go 1/ 
 
Rada Powiatu jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIV/131/09 w sprawie zmian  
w budŜecie Powiatu na 2009 r., którą załącza się do protokołu. W głosowaniu nie brał 
udziału radny p. Solecki. 
 
Do punktu 10-go 2/ 
 
Rada Powiatu jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIV/132/09 w sprawie określenia zadań 
finansowanych w 2009 roku ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych, którą załącza się do protokołu. W głosowaniu nie brał udziału radny 
p. Solecki. 
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Do punktu 10-go 3/ 
 
Rada Powiatu jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIV/133/09 w sprawie określenia 
Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 
oświatowych prowadzonych przez Powiat Włoszczowski, którą załącza się do protokołu. 
W głosowaniu nie brał udziału radny p. Solecki. 
 
Do punktu 10-go 4/ 
 
Rada Powiatu jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIV/134/09 w sprawie przystąpienia 
Powiatu Włoszczowskiego do projektu: „Szkoła Kluczowych Kompetencji. Programu 
rozwijania umiejętności uczniów szkół Polski Wschodniej”, którą załącza się  
do protokołu. W głosowaniu nie brał udziału radny p. Solecki. 
 
Do punktu 11-go/ 
 
Udzielając odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych p. Starosta poinformował: 
 

• interpelacja radnego Jarosława Ratusznika:  
-  Nie ma zagroŜenia odnośnie realizacji budowy boiska wielofunkcyjnego  
   w ramach programu „ Moje boisko Orlik 2012”.  
- Stwierdził, iŜ dziwi się, jak Rada Miejska we Włoszczowie mogła dokonać oceny 

Zespołu Opieki Zdrowotnej, skoro nie miała kompetentnej wiedzy na temat 
funkcjonowania szpitala. Nigdy tego wcześniej nie robiono. Były prowadzone debaty, 
ale oceny nikt nigdy nie dokonywał. Rada Miejska nie powinna była dokonywać ocen 
funkcjonowania szpitala powiatowego w taki negatywny sposób, nie mając pełnej 
wiedzy na jego temat. Dlaczego nie wspomniano o inwestycjach, które zostały  
w ostatnim czasie w ZOZ-ie wykonane, albo o tych, które są planowane, a mianowicie 
przebudowa Oddziału Intensywnej Opieki Medycznej i Bloku Operacyjnego.  
Jest to inwestycja na kwotę 14 mln zł, gdzie na wkład własny musimy zabezpieczyć 
kwotę 4 mln zł. NaleŜy budować dobrą pozycję i wraŜenie o naszej słuŜbie zdrowia, 
a nie odwrotnie, iŜ ta czy inna gmina będzie publicznie stwierdzać, Ŝe nie jest dobrze  
w ZOZ-ie. Z informacji, które otrzymał od dyrektora ZOZ-u odnośnie zadłuŜenia 
szpitala za dostawę ciepła wobec Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej  
i Mieszkaniowej we Włoszczowie poinformował, Ŝe po terminie zapłaty w 15 dniu 
gminna spółka sprzedała zadłuŜenie szpitala firmie windykacyjnej, a ta firma zapewne 
uregulowała zaległości. JeŜeli PGKiM sprzedało długi firmie to ona uregulowała 
płatności w związku z tym nie moŜna mówić o zaległościach.  

-   Na temat zimowego utrzymania dróg w miejscowości Wymysłów odpowiedzi udzieli 
p. Norbert Gąsieniec – Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych we Włoszczowie.  
Stwierdził, iŜ tak to juŜ bywa, Ŝe sołtys wsi Wymysłów od kilku lat uwaŜa,  
Ŝe to co się w tej miejscowości dzieje to zasługa gminy nie powiatu. Powiat wykonuje 
drogę w tej miejscowości a p. sołtys dziękuje za wybudowanie drogi p. Burmistrzowi.  

-   Odnośnie stanu prawnego dróg wokół szpitala odpowiedzi udzieli p. Adam Wojtasik  
– Geodeta Powiatowy.  

- Zgodził się ze stwierdzeniem, iŜ  powiat ma się czym pochwalić i naleŜy  
to reklamować poniewaŜ, inwestycje, które zostały przyjęte w budŜecie i planie 
inwestycji wieloletnich są realizowane. Mamy dwie umowy na przebudowę drogi 
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Chlewice – Jadwigów i  ulic Wschodniej, Kusocińskiego i Wiśniowej. Ponadto 
podkreślił, Ŝe na trzecie duŜe zadanie a mianowicie przebudowę drogi Krasocin – 
Gruszczyn umowa na tą inwestycję będzie podpisywana pod koniec marca br. Umowy 
na zadania, które zostały przyjęte w planie inwestycji wieloletnich na rok 2010  
i zgłoszonych do Regionalnego Programu Operacyjnego, a mianowicie przebudowa 
ulicy Sobieskiego, drogi Kluczewsko – Rudka i przebudowa drogi Miny – śelisławce 
będzie podpisywana w kwietniu br. 

 Została podpisana w Urzędzie Marszałkowskim preumowa na budowę boiska 
wielofunkcyjnego przy PCK-R we Włoszczowie na dofinansowanie do tej inwestycji  
z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego. Dzięki tej dotacji przy ulicy 
Koniecpolskiej powstanie zespół nowoczesnych boisk sportowych. 

 
• interpelacja radnego Pawła Chrabąszcza:  

- W dokumentacji, która została opracowana na przebudowę drogi wojewódzkiej  
Kielce – Częstochowa jest uwzględniona likwidacja ostrego zakrętu na odcinku drogi 
wojewódzkiej Włoszczowa (na Belinie). 

- Z informacji, które posiada od Burmistrza Gminy Włoszczowa będzie do końca lipca 
br.  wymieniona instalacja wodociągowa na ulicach Wiśniowej, Kusocińskiego, 
Wschodniej.  

 
• interpelacje radnych Andrzeja Kowalczyka i Jacka Zięby:  

- Odpowiedzi udzieli p. Norbert Gąsieniec  - dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych  
     we Włoszczowie. 
 

• interpelacja radnego Jacka Zięby:  
- Wyraził aprobatę, aby w drugim półroczu br. przeprowadzić akcję profilaktyczną 

przeznaczoną dla męŜczyzn w kierunku badania prostaty. 
 
Pan Ratusznik podziękował za bardzo wyczerpującą odpowiedź na interpelacje, a nawet  
o poszerzenie informacji o sprawy szpitala, o które nie pytał, ale w pełni się z nimi 
zgadza. Ponadto dodał, iŜ na sesję Rady Miejskiej powinien być zaproszony  
p. Wicestarosta, który jest Przewodniczącym Rady Społecznej ZOZ-u, poniewaŜ jest 
najbardziej merytorycznie przygotowany do dyskusji na ten temat, a jeŜeli gmina tego nie 
zrobiła to uwaŜa, Ŝe jest to pewien nietakt.   
 
Pan Norbert Gąsieniec dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych poinformował, Ŝe: 
- zimowe utrzymanie drogi powiatowej w miejscowości Wymysłów było na takim samym 
poziomie jak innych dróg powiatowych. Nie miał, Ŝadnych zgłoszeń od sołtysa wsi 
Wymysłów, iŜ droga była nie przejezdna. Ponadto dodał, Ŝe z Urzędem Gminy 
Włoszczowa zostało podpisane porozumienie na podstawie , którego gmina przejęła 
część  dróg powiatowych w mieście, ale równieŜ drogi w miejscowościach Kurzelów-
JeŜowice, Gościęcin - Silpia, a ZDP część dróg gminnych.  Podkreślił, i Ŝ ta współpraca 
dała pozytywny efekt, moŜe nie taki jakbyśmy się spodziewali, ale myśli, Ŝe obie strony 
w jakiś sposób się wywiązały.    

- chodnik w miejscowości Oleszno na ul. 1 Maja będzie poprawiony w najbliŜszym czasie. 
-  dopilnuje ustawienia znaku drogowego „ustąp pierwszeństwa przejazdu” na drodze  

powiatowej w Krasocinie na wysokości wiatraka przy skrzyŜowaniu z drogą 
wojewódzką.  
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- powstawanie „garbów” na odcinku drogi Ciemiętniki - Pilczyca powoduje nadmiar 
korzeni, które umiejscowione są pod drogą i ją wysadzają. Podkreślił, i Ŝ zajmie się tym 
tematem i zorientuje się w jaki sposób te garby zlikwidować.  

 
Pan Łapot stwierdził, iŜ jest pełen obaw, by nie było tak, Ŝe gmina wymieni instalację 
wodociągową na ulicach Wiśniowej, Kusocińskiego, Wschodniej tuŜ przed tym jak 
powiat wykona nową nawierzchnię asfaltową na tych odcinkach ulic, a za jakiś czas droga  
ta ulegnie i będzie o to obwiniony powiat.   
 
Pan Adam Wojtasik – Geodeta Powiatowy poinformował, Ŝe droga którą dojeŜdŜamy  
do szpitala jest to droga wewnętrzna zakładowa leŜąca w nieruchomości, która stanowi 
własność powiatu. Jest to nieruchomość przekazana w tak zwane nieodpłatne uŜyczenie 
dla Zespołu Opieki Zdrowotnej. JeŜeli chodzi o remont tej drogi to naleŜy to do zadań 
powiatu. Mając na względzie, Ŝe Zarząd Powiatu  wykonuje swoje zadania za pomocą 
Zarządu Dróg Powiatowych jest taka moŜliwość prawna, aby środki nie koniecznie były 
przekazane uŜyczającemu nieruchomość czyli ZOZ-wi, ale moŜe ten remont drogi 
wykonać powiat, który jest właścicielem nieruchomości. Natomiast jeŜeli chodzi  
o pozostałe drogi wokół budynku szpitala leŜące na obrzeŜach nieruchomości to od strony 
północnej między nieruchomością gminy a powiatu koło budynku Caritas jest to droga 
wewnętrzna, którego właścicielem gruntu pod tą drogą jest powiat. Droga od strony 
wschodniej - ul. śeromskiego jest to droga publiczna gminna biegnąca od ul. Wiśniowej  
w kierunku południowym. Zaznaczył, Ŝe Zarząd Powiatu działając przy pomocy 
Wydziału GKN podejmował czynności związane z przekazaniem drogi pomiędzy 
budynkiem Caritasu czyli nieruchomością gminy a szpitalem na rzecz gminy 
Włoszczowa. Zarząd Powiatu równieŜ podejmował działania zmierzające do przekazania 
części gruntów zajętych pod drogę gminną na rzecz gminy mając na uwadze przepisy 
dotyczące regulowania stanu prawnego gruntów pod drogami publicznymi. Z uwagi na to,  
Ŝe część drogi gminnej ul. śeromskiego jest wybudowana na części nieruchomości 
powiatu, na której jest usytuowany budynek ZOZ-u, Zarząd Powiatu występował  
do Burmistrza Gminy Włoszczowa z prośbą o rozwaŜenie moŜliwości przyjęcia tej 
nieruchomości w formie darowizny. W odpowiedzi na pismo Burmistrz Gminy 
Włoszczowa poinformował, Ŝe Rada Miejska negatywnie ustosunkowała się do przejęcia 
nieruchomości między innymi pod drogą gminną. Nie mówi o drogach wewnętrznych, 
które według niego teŜ powinny być przejęte oprócz drogi dojazdowej  
do szpitala czyli tej od strony północnej, poniewaŜ ustawa o samorządzie gminnym  
art. 6 mówi, Ŝe do realizacji zadań gminy naleŜy równieŜ zaspakajanie potrzeb 
społeczności lokalnej. Co najdziwniejsze to Rada Miejska negatywnie wypowiedziała  
się na temat przyjęcia darowizny od powiatu dotyczącej części gruntów pod drogą 
gminną. Podkreślił, i Ŝ nie rozumie tego stanowiska, poniewaŜ jednostki samorządu 
terytorialnego mają obowiązek regulowania stanu prawnego tego gruntu pod drogami.  
W tej chwili część nieruchomości powiatu jest pod drogą gminną, czyli ul. śeromskiego.  
 
Do punktu 12-go/ 
 

1. Pan Matyśkiewicz podziękował w imieniu własnym i mieszkańców gminy Secemin  
za sprawne i dobrze zorganizowane przeprowadzenie akcji odśnieŜania na interwencję 
mieszkańców na drogach południowej części gminy. Pan dyrektor ZDP wywiązał się  

 



 

 


